

Trento outdoor experience map



- | | | | | | | |
|--|--|--------------------------------|---------------------------------|---|---|--|
| PERCORSI TREKKING
TREKKING ROUTES | FORTE
FORT | CASCATA
WATERFALL | MUSEO
MUSEUM | BIKE
FAHRRAD
BIKE | PADEL
PADEL | FERRATA
KLETTERSTEIG
IRON PATH |
| SENTIERI CAI-SAT
CAI-SAT WANDERWEGEN | SITO ARCHEOLOGICO
ARCHAEOLOGICAL SITE | BIVACCO
BIVOUAC | VILLA STORICA
HISTORIC VILLA | PISCINA
SCHWIMMBAD
SWIMMING POOL | TENNIS
TENNIS | PARCO/GIARDINO
PARK/GARDEN |
| PERCORSI BIKE
MTB-ROUTES
BIKE ROUTES | SITO MINERARIO
MINING SITE | FONTANA
BRUNNEN
FOUNTAIN | CHIESA
KIRCHE
CHURCH | MANEGGIO
REITSTALL
RIDING STABLES | FALIESIA DI ARRAMPICATA
KLETTERFELSEN
CLIMBING CRAG | PUNTI PANORAMICI
PANORAMAPUNKTE
PANORAMIC POINTS |
| CICLABILE
RADWEG
CYCLE LANE | | | | | | |

PUNTI DI INTERESSE SEHENSWÜRDIGKEITEN



Parco delle Albre
Il Parco delle Albre si trova presso l'omonimo quartiere, progettato dall'architetto Renzo Piano. Prende il nome dal Palazzo delle Albre, una splendida villa vescovile del XVI secolo situata nelle vicinanze del parco, accanto al MUSE. Il parco copre una superficie di oltre quattro ettari e unisce la città di Trento al fiume Adige.

Albre-Park
Der vom Architekt Renzo Piano entworfene der Park Albre liegt im modernen Muse-Viertel. Der Name geht auf den Palazzo delle Albre zurück, eine prächtige Bischofsvilla aus dem 16. Jahrhundert in der Nähe des Parks. Der Park erstreckt sich über eine Fläche von vier Hektar und verbindet die Stadt Trent mit der Etsch.

Albre Park
The park of Le Albre was designed by the architect Renzo Piano and is located in the modern district of the Muse in Le Albre. It gets its name from the Palazzo delle Albre, a splendid 16th century bishop's villa which is located near the park. The park covers an area of over four hectares and it connects the city of Trento with the Adige river.

Doss Trento
Nicht weit weg vom Zentrum entfernt bietet der Doss-Trento einen atemberaubenden Ausblick auf die Stadt Trento. Auf dem Doss an der Spitze des Hügels befindet sich das Mausoleum von Cesare Battisti, das 1935 von Ettore Fagoli entworfen wurde, es ist ein ikonisches Element der Stadt Trento, das aufgrund seiner faszinierenden und imposanten Struktur von jedem Winkel der Stadt aus gesehen werden kann.

Doss Trento
A short distance from the city centre, the Doss Trento offers breathtaking views of the city of Trento. The mausoleum of Cesare Battisti, designed in 1935 by Ettore Fagoli, is an iconic part of Trento and it can be spotted from every corner of the city due to its imposing structure.



Orrido di Ponte Alto
L'Orrido di Ponte Alto è un profondo canyon, scavato dal torrente Fersina nel corso di migliaia di anni. Qui, nel 1500, furono costruite alte opere idrauliche per proteggere la città dalle inondazioni. Due sbarramenti danno origine a magnifiche cascate alte oltre 40 m in un canyon, tra le rocce creando spettacolari giochi di luce.

Schlucht von Ponte Alto
Der so genannte „Orrido“ ist eine tiefe Schlucht, der die Fluss Fersina über Tausende von Jahren gegraben hat. In den 1500er Jahren wurden hier Wasserbauwerke errichtet, um die Stadt vor Überschwemmungen zu schützen. Zwei Staudämme führen zu herrlichen, über 40 m hohen Wasserfällen, die zwischen den Felsen hindurchfließen und spektakuläre Lichtspiele erzeugen.

Ponte Alto Gorge
The so-called „Orrido“ is a deep canyon, carved by the Fersina river over thousands of years. Here, in the 1500s, hydraulic works were built to protect the city from flooding. Two barrages give rise to magnificent waterfalls - both over 40 metres high - that flow between the rocks creating spectacular plays of light.

Biciclabili della Bicipolitana
La Bicipolitana di Trento è una rete di percorsi per chi si sposta in bicicletta per vivere la città in modo più sicuro e sostenibile. Raccoglie gli itinerari principali che attraversano la città, con l'indicazione dei tempi di percorrenza delle varie tratte, contraddistinte da un numero e da un colore. Esplora la mappa su [trento.info](#)

Biciclabili della Bicipolitana
The Trento Bicipolitana is a network of routes for those who travel by bicycle to experience the city in a safer and more sustainable way. It collects the main routes that cross the city, with an indication of the travel times of the various sections, marked by a number and a colour. Explore the map on [trento.info](#)

Biciclabili della Bicipolitana
The Trento Bicipolitana is a network of routes for those who travel by bicycle to experience the city in a safer and more sustainable way. It collects the main routes that cross the city, with an indication of the travel times of the various sections, marked by a number and a colour. Explore the map on [trento.info](#)

Biciclabili della Bicipolitana
The Trento Bicipolitana is a network of routes for those who travel by bicycle to experience the city in a safer and more sustainable way. It collects the main routes that cross the city, with an indication of the travel times of the various sections, marked by a number and a colour. Explore the map on [trento.info](#)

Biciclabili della Bicipolitana
The Trento Bicipolitana is a network of routes for those who travel by bicycle to experience the city in a safer and more sustainable way. It collects the main routes that cross the city, with an indication of the travel times of the various sections, marked by a number and a colour. Explore the map on [trento.info](#)

Biciclabili della Bicipolitana
The Trento Bicipolitana is a network of routes for those who travel by bicycle to experience the city in a safer and more sustainable way. It collects the main routes that cross the city, with an indication of the travel times of the various sections, marked by a number and a colour. Explore the map on [trento.info](#)

Biciclabili della Bicipolitana
The Trento Bicipolitana is a network of routes for those who travel by bicycle to experience the city in a safer and more sustainable way. It collects the main routes that cross the city, with an indication of the travel times of the various sections, marked by a number and a colour. Explore the map on [trento.info](#)

Biciclabili della Bicipolitana
The Trento Bicipolitana is a network of routes for those who travel by bicycle to experience the city in a safer and more sustainable way. It collects the main routes that cross the city, with an indication of the travel times of the various sections, marked by a number and a colour. Explore the map on [trento.info](#)

Biciclabili della Bicipolitana
The Trento Bicipolitana is a network of routes for those who travel by bicycle to experience the city in a safer and more sustainable way. It collects the main routes that cross the city, with an indication of the travel times of the various sections, marked by a number and a colour. Explore the map on [trento.info](#)

Biciclabili della Bicipolitana
The Trento Bicipolitana is a network of routes for those who travel by bicycle to experience the city in a safer and more sustainable way. It collects the main routes that cross the city, with an indication of the travel times of the various sections, marked by a number and a colour. Explore the map on [trento.info](#)

Biciclabili della Bicipolitana
The Trento Bicipolitana is a network of routes for those who travel by bicycle to experience the city in a safer and more sustainable way. It collects the main routes that cross the city, with an indication of the travel times of the various sections, marked by a number and a colour. Explore the map on [trento.info](#)

Biciclabili della Bicipolitana
The Trento Bicipolitana is a network of routes for those who travel by bicycle to experience the city in a safer and more sustainable way. It collects the main routes that cross the city, with an indication of the travel times of the various sections, marked by a number and a colour. Explore the map on [trento.info](#)

Biciclabili della Bicipolitana
The Trento Bicipolitana is a network of routes for those who travel by bicycle to experience the city in a safer and more sustainable way. It collects the main routes that cross the city, with an indication of the travel times of the various sections, marked by a number and a colour. Explore the map on [trento.info](#)

Biciclabili della Bicipolitana
The Trento Bicipolitana is a network of routes for those who travel by bicycle to experience the city in a safer and more sustainable way. It collects the main routes that cross the city, with an indication of the travel times of the various sections, marked by a number and a colour. Explore the map on [trento.info](#)



Parco Gocciadoro
La città di Trento vanta numerosi spazi verdi comunali, caratterizzati da alberi secolari e aree ricreative dove poter trascorrere del tempo all'aria aperta. Tra questi, il Parco Gocciadoro, caratterizzato da una ricca biodiversità, offre un'ampia area giochi per bambini ed attrezzature per lo sport.

Gocciadoro-Park
Trent can boast a number of green spaces in the city, characterized by old trees and recreational areas where you can spend time outdoors. Among these is the Gocciadoro Park, characterized by a rich biodiversity, offering a large play area for children and equipment for sports.

Gocciadoro Park
Trent offers a variety of green areas to enjoy, including beautiful historic gardens of the districts and suburbs and large peri-urban parks with towering trees. Among these is the enchanting Gocciadoro Park, rich in biodiversity and equipped with all necessary amenities, making it ideal for having fun with children and animals.

Gocciadoro Park
Trent offers a variety of green areas to enjoy, including beautiful historic gardens of the districts and suburbs and large peri-urban parks with towering trees. Among these is the enchanting Gocciadoro Park, rich in biodiversity and equipped with all necessary amenities, making it ideal for having fun with children and animals.



Doss di S. Agata e S. Rocco
Il Doss di Sant'Agata e di San Rocco sono due delle tre colline che insieme al Doss Trento attorniano la città, alti rispettivamente 576 e 460 metri. I tre dossi sono noti, secondo la tradizione, fin dai tempi dei Romani, che avevano affibbiato a Trento il nome Tridentum, ovvero città dei tre denti.

Doss di S. Agata e S. Rocco
The Doss di Sant'Agata and di San Rocco are two of the three hills that surround the city of Trento, standing tall at 576 and 460 metres respectively. The three hills are known, according to tradition, since the times of the Romans, who gave Trento the name Tridentum, or city of the three teeth.

Doss di S. Agata e S. Rocco
The Doss di Sant'Agata and di San Rocco are two of the three hills that surround the city of Trento, standing tall at 576 and 460 metres respectively. The three hills are known, according to tradition, since the times of the Romans, who gave Trento the name Tridentum, or city of the three teeth.

Doss di S. Agata e S. Rocco
The Doss di Sant'Agata and di San Rocco are two of the three hills that surround the city of Trento, standing tall at 576 and 460 metres respectively. The three hills are known, according to tradition, since the times of the Romans, who gave Trento the name Tridentum, or city of the three teeth.

Doss di S. Agata e S. Rocco
The Doss di Sant'Agata and di San Rocco are two of the three hills that surround the city of Trento, standing tall at 576 and 460 metres respectively. The three hills are known, according to tradition, since the times of the Romans, who gave Trento the name Tridentum, or city of the three teeth.

Doss di S. Agata e S. Rocco
The Doss di Sant'Agata and di San Rocco are two of the three hills that surround the city of Trento, standing tall at 576 and 460 metres respectively. The three hills are known, according to tradition, since the times of the Romans, who gave Trento the name Tridentum, or city of the three teeth.

Doss di S. Agata e S. Rocco
The Doss di Sant'Agata and di San Rocco are two of the three hills that surround the city of Trento, standing tall at 576 and 460 metres respectively. The three hills are known, according to tradition, since the times of the Romans, who gave Trento the name Tridentum, or city of the three teeth.

Doss di S. Agata e S. Rocco
The Doss di Sant'Agata and di San Rocco are two of the three hills that surround the city of Trento, standing tall at 576 and 460 metres respectively. The three hills are known, according to tradition, since the times of the Romans, who gave Trento the name Tridentum, or city of the three teeth.

Doss di S. Agata e S. Rocco
The Doss di Sant'Agata and di San Rocco are two of the three hills that surround the city of Trento, standing tall at 576 and 460 metres respectively. The three hills are known, according to tradition, since the times of the Romans, who gave Trento the name Tridentum, or city of the three teeth.

Doss di S. Agata e S. Rocco
The Doss di Sant'Agata and di San Rocco are two of the three hills that surround the city of Trento, standing tall at 576 and 460 metres respectively. The three hills are known, according to tradition, since the times of the Romans, who gave Trento the name Tridentum, or city of the three teeth.

Doss di S. Agata e S. Rocco
The Doss di Sant'Agata and di San Rocco are two of the three hills that surround the city of Trento, standing tall at 576 and 460 metres respectively. The three hills are known, according to tradition, since the times of the Romans, who gave Trento the name Tridentum, or city of the three teeth.

Doss di S. Agata e S. Rocco
The Doss di Sant'Agata and di San Rocco are two of the three hills that surround the city of Trento, standing tall at 576 and 460 metres respectively. The three hills are known, according to tradition, since the times of the Romans, who gave Trento the name Tridentum, or city of the three teeth.

Doss di S. Agata e S. Rocco
The Doss di Sant'Agata and di San Rocco are two of the three hills that surround the city of Trento, standing tall at 576 and 460 metres respectively. The three hills are known, according to tradition, since the times of the Romans, who gave Trento the name Tridentum, or city of the three teeth.

Doss di S. Agata e S. Rocco
The Doss di Sant'Agata and di San Rocco are two of the three hills that surround the city of Trento, standing tall at 576 and 460 metres respectively. The three hills are known, according to tradition, since the times of the Romans, who gave Trento the name Tridentum, or city of the three teeth.

Doss di S. Agata e S. Rocco
The Doss di Sant'Agata and di San Rocco are two of the three hills that surround the city of Trento, standing tall at 576 and 460 metres respectively. The three hills are known, according to tradition, since the times of the Romans, who gave Trento the name Tridentum, or city of the three teeth.

Doss di S. Agata e S. Rocco
The Doss di Sant'Agata and di San Rocco are two of the three hills that surround the city of Trento, standing tall at 576 and 460 metres respectively. The three hills are known, according to tradition, since the times of the Romans, who gave Trento the name Tridentum, or city of the three teeth.

Doss di S. Agata e S. Rocco
The Doss di Sant'Agata and di San Rocco are two of the three hills that surround the city of Trento, standing tall at 576 and 460 metres respectively. The three hills are known, according to tradition, since the times of the Romans, who gave Trento the name Tridentum, or city of the three teeth.

Doss di S. Agata e S. Rocco
The Doss di Sant'Agata and di San Rocco are two of the three hills that surround the city of Trento, standing tall at 576 and 460 metres respectively. The three hills are known, according to tradition, since the times of the Romans, who gave Trento the name Tridentum, or city of the three teeth.



Palestra di Roccia Bindi
Frequentata sin dagli anni venti dai grandi scalatori ed alpinisti italiani, la Palestra di Roccia Bindi è uno dei luoghi per l'arrampicata più antichi del Trentino. Situata tra la località Pino Prati ed il Rifugio Bindi, la palestra è ideale sia per principianti che per gli esperti, grazie alle tante pareti con diversi livelli di difficoltà.

Bindi-Kletterwand
Die Bindi-Kletterwand, die seit den 1920er Jahren von großen italienischen Kletterern und Bergsteigern besucht wird, ist eines der ältesten Klettergebiete im Trentino. Zwischen der Ortschaft Pino Prati und der Bindi-Hütte gelegen, ist die Palestra dank der vielen Wände mit unterschiedlichen Schwierigkeitsgraden sowohl für Anfänger als auch für Experten ideal.

Bindi-Kletterwand
Die Bindi-Kletterwand, die seit den 1920er Jahren von großen italienischen Kletterern und Bergsteigern besucht wird, ist eines der ältesten Klettergebiete im Trentino. Zwischen der Ortschaft Pino Prati und der Bindi-Hütte gelegen, ist die Palestra dank der vielen Wände mit unterschiedlichen Schwierigkeitsgraden sowohl für Anfänger als auch für Experten ideal.

Bindi-Kletterwand
Die Bindi-Kletterwand, die seit den 1920er Jahren von großen italienischen Kletterern und Bergsteigern besucht wird, ist eines der ältesten Klettergebiete im Trentino. Zwischen der Ortschaft Pino Prati und der Bindi-Hütte gelegen, ist die Palestra dank der vielen Wände mit unterschiedlichen Schwierigkeitsgraden sowohl für Anfänger als auch für Experten ideal.

Bindi-Kletterwand
Die Bindi-Kletterwand, die seit den 1920er Jahren von großen italienischen Kletterern und Bergsteigern besucht wird, ist eines der ältesten Klettergebiete im Trentino. Zwischen der Ortschaft Pino Prati und der Bindi-Hütte gelegen, ist die Palestra dank der vielen Wände mit unterschiedlichen Schwierigkeitsgraden sowohl für Anfänger als auch für Experten ideal.

Bindi-Kletterwand
Die Bindi-Kletterwand, die seit den 1920er Jahren von großen italienischen Kletterern und Bergsteigern besucht wird, ist eines der ältesten Klettergebiete im Trentino. Zwischen der Ortschaft Pino Prati und der Bindi-Hütte gelegen, ist die Palestra dank der vielen Wände mit unterschiedlichen Schwierigkeitsgraden sowohl für Anfänger als auch für Experten ideal.

Bindi-Kletterwand
Die Bindi-Kletterwand, die seit den 1920er Jahren von großen italienischen Kletterern und Bergsteigern besucht wird, ist eines der ältesten Klettergebiete im Trentino. Zwischen der Ortschaft Pino Prati und der Bindi-Hütte gelegen, ist die Palestra dank der vielen Wände mit unterschiedlichen Schwierigkeitsgraden sowohl für Anfänger als auch für Experten ideal.

Bindi-Kletterwand
Die Bindi-Kletterwand, die seit den 1920er Jahren von großen italienischen Kletterern und Bergsteigern besucht wird, ist eines der ältesten Klettergebiete im Trentino. Zwischen der Ortschaft Pino Prati und der Bindi-Hütte gelegen, ist die Palestra dank der vielen Wände mit unterschiedlichen Schwierigkeitsgraden sowohl für Anfänger als auch für Experten ideal.

Bindi-Kletterwand
Die Bindi-Kletterwand, die seit den 1920er Jahren von großen italienischen Kletterern und Bergsteigern besucht wird, ist eines der ältesten Klettergebiete im Trentino. Zwischen der Ortschaft Pino Prati und der Bindi-Hütte gelegen, ist die Palestra dank der vielen Wände mit unterschiedlichen Schwierigkeitsgraden sowohl für Anfänger als auch für Experten ideal.

Bindi-Kletterwand
Die Bindi-Kletterwand, die seit den 1920er Jahren von großen italienischen Kletterern und Bergsteigern besucht wird, ist eines der ältesten Klettergebiete im Trentino. Zwischen der Ortschaft Pino Prati und der Bindi-Hütte gelegen, ist die Palestra dank der vielen Wände mit unterschiedlichen Schwierigkeitsgraden sowohl für Anfänger als auch für Experten ideal.

Bindi-Kletterwand
Die Bindi-Kletterwand, die seit den 1920er Jahren von großen italienischen Kletterern und Bergsteigern besucht wird, ist eines der ältesten Klettergebiete im Trentino. Zwischen der Ortschaft Pino Prati und der Bindi-Hütte gelegen, ist die Palestra dank der vielen Wände mit unterschiedlichen Schwierigkeitsgraden sowohl für Anfänger als auch für Experten ideal.

Bindi-Kletterwand
Die Bindi-Kletterwand, die seit den 1920er Jahren von großen italienischen Kletterern und Bergsteigern besucht wird, ist eines der ältesten Klettergebiete im Trentino. Zwischen der Ortschaft Pino Prati und der Bindi-Hütte gelegen, ist die Palestra dank der vielen Wände mit unterschiedlichen Schwierigkeitsgraden sowohl für Anfänger als auch für Experten ideal.

Bindi-Kletterwand
Die Bindi-Kletterwand, die seit den 1920er Jahren von großen italienischen Kletterern und Bergsteigern besucht wird, ist eines der ältesten Klettergebiete im Trentino. Zwischen der Ortschaft Pino Prati und der Bindi-Hütte gelegen, ist die Palestra dank der vielen Wände mit unterschiedlichen Schwierigkeitsgraden sowohl für Anfänger als auch für Experten ideal.

Bindi-Kletterwand
Die Bindi-Kletterwand, die seit den 1920er Jahren von großen italienischen Kletterern und Bergsteigern besucht wird, ist eines der ältesten Klettergebiete im Trentino. Zwischen der Ortschaft Pino Prati und der Bindi-Hütte gelegen, ist die Palestra dank der vielen Wände mit unterschiedlichen Schwierigkeitsgraden sowohl für Anfänger als auch für Experten ideal.

Bindi-Kletterwand
Die Bindi-Kletterwand, die seit den 1920er Jahren von großen italienischen Kletterern und Bergsteigern besucht wird, ist eines der ältesten Klettergebiete im Trentino. Zwischen der Ortschaft Pino Prati und der Bindi-Hütte gelegen, ist die Palestra dank der vielen Wände mit unterschiedlichen Schwierigkeitsgraden sowohl für Anfänger als auch für Experten ideal.

Bindi-Kletterwand
Die Bindi-Kletterwand, die seit den 1920er Jahren von großen italienischen Kletterern und Bergsteigern besucht wird, ist eines der ältesten Klettergebiete im Trentino. Zwischen der Ortschaft Pino Prati und der Bindi-Hütte gelegen, ist die Palestra dank der vielen Wände mit unterschiedlichen Schwierigkeitsgraden sowohl für Anfänger als auch für Experten ideal.

Bindi-Kletterwand
Die Bindi-Kletterwand, die seit den 1920er Jahren von großen italienischen Kletterern und Bergsteigern besucht wird, ist eines der ältesten Klettergebiete im Trentino. Zwischen der Ortschaft Pino Prati und der Bindi-Hütte gelegen, ist die Palestra dank der vielen Wände mit unterschiedlichen Schwierigkeitsgraden sowohl für Anfänger als auch für Experten ideal.

Bindi-Kletterwand
Die Bindi-Kletterwand, die seit den 1920er Jahren von großen italienischen Kletterern und Bergsteigern besucht wird, ist eines der ältesten Klettergebiete im Trentino. Zwischen der Ortschaft Pino Prati und der Bindi-Hütte gelegen, ist die Palestra dank der vielen Wände mit unterschiedlichen Schwierigkeitsgraden sowohl für Anfänger als auch für Experten ideal.

Bindi-Kletterwand
Die Bindi-Kletterwand, die seit den 1920er Jahren von großen italienischen Kletterern und Bergsteigern besucht wird, ist eines der ältesten Klettergebiete im Trentino. Zwischen der Ortschaft Pino Prati und der Bindi-Hütte gelegen, ist die Palestra dank der vielen Wände mit unterschiedlichen Schwierigkeitsgraden sowohl für Anfänger als auch für Experten ideal.

Bindi-Kletterwand
Die Bindi-Kletterwand, die seit den 1920er Jahren von großen italienischen Kletterern und Bergsteigern besucht wird, ist eines der ältesten Klettergebiete im Trentino. Zwischen der Ortschaft Pino Prati und der Bindi-Hütte gelegen, ist die Palestra dank der vielen Wände mit unterschiedlichen Schwierigkeitsgraden sowohl für Anfänger als auch für Experten ideal.

Bindi-Kletterwand
Die Bindi-Kletterwand, die seit den 1920er Jahren von großen italienischen Kletterern und Bergsteigern besucht wird, ist eines der ältesten Klettergebiete im Trentino. Zwischen der Ortschaft Pino Prati und der Bindi-Hütte gelegen, ist die Palestra dank der vielen Wände mit unterschiedlichen Schwierigkeitsgraden sowohl für Anfänger als auch für Experten ideal.

Bindi-Kletterwand
Die Bindi-Kletterwand, die seit den 1920er Jahren von großen italienischen Kletterern und Bergsteigern besucht wird, ist eines der ältesten Klettergebiete im Trentino. Zwischen der Ortschaft Pino Prati und der Bindi-Hütte gelegen, ist die Palestra dank der vielen Wände mit unterschiedlichen Schwierigkeitsgraden sowohl für Anfänger als auch für Experten ideal.

Bindi-Kletterwand
Die Bindi-Kletterwand, die seit den 1920er Jahren von großen italienischen Kletterern und Bergsteigern besucht wird, ist eines der ältesten Klettergebiete im Trentino. Zwischen der Ortschaft Pino Prati und der Bindi-Hütte gelegen, ist die Palestra dank der vielen Wände mit unterschiedlichen Schwierigkeitsgraden sowohl für Anfänger als auch für Experten ideal.

Bindi-Kletterwand
Die Bindi-Kletterwand, die seit den 1920er Jahren von großen italienischen Kletterern und Bergsteigern besucht wird, ist eines der ältesten Klettergebiete im Trentino. Zwischen der Ortschaft Pino Prati und der Bindi-Hütte gelegen, ist die Palestra dank der vielen Wände mit unterschiedlichen Schwierigkeitsgraden sowohl für Anfänger als auch für Experten ideal.

Bindi-Kletterwand
Die Bindi-Kletterwand, die seit den 1920er Jahren von großen italienischen Kletterern und Bergsteigern besucht wird, ist eines der ältesten Klettergebiete im Trentino. Zwischen der Ortschaft Pino Prati und der Bindi-Hütte gelegen, ist die Palestra dank der vielen Wände mit unterschiedlichen Schwierigkeitsgraden sowohl für Anfänger als auch für Experten ideal.

Bindi-Kletterwand
Die Bindi-Kletterwand, die seit den 1920er Jahren von großen italienischen Kletterern und Bergsteigern besucht wird, ist eines der ältesten Klettergebiete im Trentino. Zwischen der Ortschaft Pino Prati und der Bindi-Hütte gelegen, ist die Palestra dank der vielen Wände mit unterschiedlichen Schwierigkeitsgraden sowohl für Anfänger als auch für Experten ideal.

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?



Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?



Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?



Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

Cerchi qualcosa da fare?
Lust auf? What About?

</